
СТЕНОГРАМА 

засідання Комітету Верховної Ради України   

з питань цифрової трансформації 

27 листопада 2024 року 

Веде засідання голова Комітету КРЯЧКО М.В. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Шановні депутати… 

 

_______________. Доброго дня, колеги! 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Доброго дня. Шановні запрошені! Ми починаємо наш 

комітет. Наше засідання проходить в режимі відеоконференції. Голосування 

відбувається шляхом підняття рук та висловлення своєї позиції: за, проти або 

утримався.  

Для роботи комітету нам необхідно затвердити порядок денний, він був 

вам надісланий електронною поштою, тому прошу проголосувати.  

Хто – за? Проти? Утримався.  

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Перше питання порядку денного: проект Закону про 

внесення змін до статті 115 Закону України "Про електронні комунікації" 

(щодо сприяння у забезпеченні сталого функціонування електронних 

комунікаційних мереж та надання електронних комунікаційних послуг, а 

також заборони демонтажу електронних комунікаційних мереж в умовах 
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надзвичайних ситуацій, надзвичайного та воєнного стану) (реєстраційний 

номер 9593). Це друге читання.   

Я прошу до доповіді Сергія Штепу.  

 

ШТЕПА С.С. Доброго дня, шановні колеги. Метою прийняття проекту 

Закону номер 9593 - визначення недопущення демонтажу електронних 

комунікаційних мереж чи їх частини в умовах надзвичайних ситуацій, 

надзвичайного та воєнного стану, оскільки наслідком таких дій може бути 

припинення надання електронних комунікаційних послуг населенню, 

органам влади, органам місцевого самоврядування, об'єктам критичної 

інфраструктури тощо.  

Законопроект було доопрацьовано з урахуванням пропозицій та 

зауважень, які надійшли до прийнятого в першому читанні тексту 

законопроекту.  

За результатами розгляду пропозицій суб'єктів права законодавчої 

ініціативи було підготовлено порівняльну таблицю законопроекту до другого 

читання, яка містить 24 пропозиції і поправки, з яких пропонується: 6 –  

врахувати, 3 – врахувати частково, 14 – врахувати редакційно і 1 – відхилити.  

Пропоную прийняти такий висновок до  законопроекту і ухвалити 

наступне рішення комітету. 

Перше. Підтримати порівняльну таблицю, підготовлену до другого 

читання, проекту Закону реєстраційний номер 9593 в запропонованій 

редакції. 

Друге. Рекомендувати Верховній Раді України за результатами 

розгляду проекту Закону реєстраційний номер 9593 прийняти в другому 

читанні та в цілому як закон у запропонованій комітетом редакції з 

необхідними техніко-юридичними правками. 

І третє. Доповідачем від комітету під час розгляду законопроекту на 

пленарному засіданні Верховної Ради України визначити заступника  голови 

Комітету з питань цифрової трансформації Сергія Штепу, тобто мене.  
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Дякую. Прошу підтримати. 

  

ГОЛОВУЮЧИЙ. Колеги, є пропозиція підтримати рішення, що було 

озвучено Сергієм Штепою, та проголосувати. 

Хто – за? Проти? Або утримався?  

 

ШВАЧКО А.О. Швачко - за. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Рішення прийняте одноголосно.  

Ми йдемо далі. Дякую, Сергію. 

Друге питання порядку денного: проект Закону про внесення змін до 

деяких законодавчих актів України щодо відновлення моніторингу, звітності 

та верифікації викидів парникових газів (реєстраційний номер 12131), 

поданий народним депутатом Олегом Бондаренком та іншими.  

Я прошу до доповіді Антона Швачка. Антон, прошу. 

 

ШВАЧКО А.О. Колеги, одну секундочку. Шановні колеги, метою 

зазначеного законопроекту (реєстраційний номер 12131) є відновлення 

обов'язків системи моніторингу, звітності та верифікації викидів парникових 

газів та приведення Закону України "Про засади моніторингу, звітності та 

верифікації викидів парникових газів" у відповідність до Закону України 

"Про публічні електронні реєстри".  

В межах предметів відання комітету є зауваження та пропозиції 

Міністерства цифрової трансформації щодо доопрацювання законопроекту та 

доповнення відповідних відомостей щодо єдиного реєстру у частині 

приведення його у відповідність до Закону України "Про публічні електронні 

реєстри".  
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Пропоную прийняти наступне рішення та ухвалити наступний 

висновок комітету.  

Рекомендувати головному комітету, враховуючи висловлені 

зауваження та пропозиції під час підготовки та розгляду законопроекту 

(реєстраційний номер 12131), направити висновок про розгляд зазначеного 

законопроекту до Комітету з питань екологічної політики та 

природокористування. 

Дякую, колеги. Прошу підтримати. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую.  

Ми заслухали рішення, що було оголошено Антоном Швачком. Прошу 

проголосувати.  

Хто – за? Проти або утримався? 

 

ШВАЧКО А.О. Швачко – за. 

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за. 

 

ШВАЧКО А.О. У мене зв'язок просто пропадає, тому завчасно кажу. 

 

РУДИК К.О. Рудик – за.  

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, колеги. Рішення прийнято. 

Переходимо до третього питання порядку денного. Проект Закону про 

внесення змін до законів України щодо об'єднання ринків електричної енергії 

України та Європейського Союзу (реєстраційний номер 12087), поданий 

народним депутатом Андрієм Жупаниним та іншими. Та альтернативний 

проект Закону номер 12087-1, поданий народним депутатом Олексієм 

Кучеренком. 

Я прошу до доповіді Сергія Штепу.  
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ШТЕПА С.С. Шановні колеги, ще раз доброго дня. Метою 

законопроектів з реєстраційними номерами 12087 та 12087-1 є створення 

законодавчого підґрунтя для повної ринкової інтеграції України як 

Договірної Сторони Енергетичного Співтовариства до єдиного 

європейського ринку електричної енергії. 

В межах предметів відання саме нашого комітету є зауваження та 

пропозиції щодо приведення законопроектів у відповідність до Закону 

України "Про доступ до публічної інформації" в частині забезпечення 

доступу до публічної інформації шляхом систематичного та оперативного 

оприлюднення інформації, зокрема, на Єдиному державному веб-порталі 

відкритих даних. 

Пропоную прийняти висновок до законопроектів і ухвалити таке 

рішення нашого комітету. 

Перше. Рекомендувати головному комітету врахувати висловлені 

зауваження і пропозиції під час підготовки та розгляду проектів законів з 

реєстраційними номерами 12087 та 12087-1. 

І друге. Направити висновок про розгляд зазначених законопроектів до 

Комітету з питань енергетики та житлово-комунальних послуг. 

Дякую. Прошу підтримати. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, Сергію. 

Я просив би підтримати рішення, що було озвучене, та проголосувати.  

Хто – за? Проти або утримався? 

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Рішення прийнято.  
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Четверте питання порядку денного. Про затвердження резолюції 

круглого столу на тему: "Реформа політичних партій і цифрові інновації", що 

відбувся 12 листопада 2024 року.  

Колеги, з проектом резолюції ви ознайомились. Є пропозиція його 

затвердити. Прошу підтримати та проголосувати.  

Хто – за? Проти? Утримався?  

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за.  

Не знаю, чи було чутно, Штепа – за. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую. Рішення прийнято.  

Колеги, у нас є питання одне в "Різному" про створення робочої групи з 

підготовки до другого читання проекту Закону про Єдину інформаційну 

систему соціальної сфери (реєстраційний номер 11377). Є пропозиція 

створити робочу групу та визначити її головою Сергія Штепу. Запрошую 

також всіх членів комітету увійти до складу робочої групи.  

Є пропозиція підтримати це рішення та проголосувати. Хто – за? Проти 

або утримався? 

 

ШТЕПА С.С. Штепа – за. 

Колеги, запрошую всіх, давайте доопрацюємо цей законопроект до 

другого читання так,  щоб  його можна було в сесійній залі приймати взагалі 

без подальшого обговорення. Я думаю,  в цьому зацікавлені ми всі і в першу 

чергу в цьому зацікавлені громадяни нашої країни. 

Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Так,  дякую,  колеги. 

Усі питання порядку денного вичерпані. Дякую вам. До побачення. 

 

_______________. А те, що Володя присилав? 
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ГОЛОВУЮЧИЙ. А,  Володимире, говоріть, говоріть. 

 

АР'ЄВ В.І. Да, я ж хотів попросити,  щоб цей лист,  який  ми збиралися 

зробити тоді, все ж таки я його надіслав зараз вам. Дякую секретаріату 

комітету за те, що вони підготували. Я його доповнив, і там можна туди ще 

включити згадку про ...(Не чути) європейські норми. Це перше,  да. 

І друге. Хтось може розповісти про те, що це планується за візит до 

Європейського парламенту? Зокрема, що від нашого комітету ті пропозиції,  

які нам казали підготувати, хто бажає, я хотів би просто дізнатися,  може,  

більше  інформації,  бо я би хотів дуже поїхати,  оскільки в мене є дуже 

багато питань щодо приведення до європейських норм нашого  

законодавства. Ну, я виклав це все у своїх пропозиціях. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую,  Володимире. 

Да, відповім вам на перше питання. По листу все добре, ми ж 

проголосували на попередньому засіданні, тому ми зараз цей лист 

підготуємо. Дякую вам, що включилися. І я думаю, ми сьогодні його 

направимо. 

А по другому питанню Катерина Михайлівна зараз відповість. 

 

СТОЛЯРСЬКА К.М. Доброго дня усім! Щодо поїздки, яка планується 

до Європарламенту. Це попередня робоча інформація від програми USAID 

"РАДА: наступне покоління". Наш комітет визначений цією програмою один 

із восьми модельних комітетів, з ким активно зараз організовує роботу 

спільно ця програма. Відповідно було видано ту форму,  яку  всі члени 

комітету отримали,  з тим,  щоби зазначити питання, по яких хотіли б 

спілкуватися комітети відповідно Європарламенту,  в яких провести зустрічі. 

Додаткової інформації наразі немає від програми ніякої. На наше 

питання, коли це планується чи скільки це буде учасників поїздки, поки що 
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USAID ніякої не надали. І хочуть від нас побачити питання комітети з тим, 

щоб почати організаційно планувати, визначати ці зустрічі і наповнювати, 

формувати цей пакет зустрічей. Як тільки у нас буде від USAID щось 

додаткове, ми будемо відповідно давати зворотний зв'язок і всіх 

інформувати. 

 

АР'ЄВ В.І.  Дякую. 

 

ГОЛОВУЮЧИЙ. Дякую, колеги. До побачення.  

 


